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CONCEPT-Verslag vergadering Algemeen Bestuur 

Datum: 30 november 2023 om 13.30 uur, 
Locatie: GGD-kantoor, Warnsveld 

Volgende vergadering: 
28 februari 2024

Aanwezig: J.C. Wikkerink (Aalten), A.J. Prins (Apeldoorn, voorzitter), W.A. Wormgoor 
(Berkelland), E. Blaauw (Bronckhorst), G.I. Timmer (Brummen), 
S.W. Krooneman (Elburg), G. van den Berg (Epe), S. Hamstra (Ermelo), 
M. Reckman (Harderwijk), T.E. Siderius (Hattem), W. van Ommen (Heerde), 
W. Goodin (Lochem), I.J.T.M. Wolsing (Montferland), E.E.M. Dusseldorp 
(Oost Gelre), M. Bennink (Oude IJsselstreek), J. van den Hoorn (Putten), 
P. Wormskamp (Voorst), E.S.F. Schepers-Janssen (Winterswijk), J. Bloem 
(Zutphen) 

namens GGD Noord- en Oost-Gelderland: J.J. Baardman (directeur publieke 
gezondheid), R. Schwebke (controller), T. Thasing (strategisch adviseur), 
T. Nijland (directiesecretaris); 
bij agendapunt 2: M. van der Laan (stafarts jeugdgezondheid) en L. Jaspers (arts 
infectieziektebestrijding) 

Afwezig: E.J. Huizinga (Doetinchem), E.G. Vos-van de Weg (Oldebroek), J.M. Elskamp 
(Nunspeet), M. Besselink (dagelijks bestuur GGD NOG vanuit Veiligheidsregio 
Noord- en Oost-Gelderland / Bronckhorst) 

Verzendlijst: AB-leden, ambtenaren publieke gezondheid, managers/beleidsadviseurs GGD 

1. Opening en vaststelling agenda 
Mevrouw Prins opent als de vergadering. Zij heet een aantal leden in het bijzonder welkom: 

de heer Van den Berg, die voor het eerst namens de gemeente Epe een AB-vergadering 
bijwoont;  
mevrouw Schepers, die mevrouw Fleuren vervangt; 
de heer Bennink die na portefeuillewisseling bij de gemeente Oude IJsselstreek mevrouw 
Ankersmit is opgevolgd als AB-lid GGD, en  
mevrouw Goodin, die vanwege ziekte de afgelopen periode minder werkte.  

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

2.
Mevrouw Van der Laan (stafarts jeugdgezondheid) en mevrouw Jaspers (arts infectieziekte-
bestrijding) houden digitaal een presentatie over de vaccinatiegraad en de actuele ontwikkelingen 
rond het Rijksvaccinatieprogramma. Zie de hand-out van de presentatie, waarin nog extra informatie 
is opgenomen.  
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Vragen en opmerkingen: 

Marjolein van der Laan (m.vanderLaan@ggdnog.nl) en Loes Jaspers (l.jaspers@ggdnog.nl) zijn 
graag bereid vragen over de vaccinatiegraad en het Rijksvaccinatieprogramma te beantwoorden. 
Ook kan de jeugdarts van de GGD in het jaarlijkse gesprek met de gemeente een toelichting 
geven.  
De heer Van Ommen zegt dat dit niet lukt als er vacatures voor jeugdartsen in de gemeente zijn. 
Mevrouw Van der Laan geeft aan dat de GGD inderdaad met verschillende vacatures te maken 
heeft vanwege de schaarste op de arbeidsmarkt. Gemeenten kunnen bij vragen altijd contact 
zoeken met de GGD.  
Mevrouw Goodin wil graag samen met de GGD oplossingen zoeken voor het afgenomen 
vertrouwen in de aangeboden vaccinaties. Mevrouw Van der Laan zegt dat dit in een gesprek 
met de jeugdarts in Lochem kan worden besproken. 
Wanneer de veranderingen in het Rijksvaccinatieprogramma (RVP) worden doorgevoerd, komen 
er overgangsmaatregelen, zodat geen groepen worden overgeslagen. De taakverdeling in de 
uitvoering tussen organisaties voor jeugdgezondheid voor 0-4-jarigen en de GGD (4-18-jarigen) 
blijft hetzelfde. 
De GGD zoekt naar goede manieren om de gewijzigde doelgroepen in de nieuwe opzet van het 
RVP goed te bereiken. De mogelijke rol van kinderopvang hierin wordt ook onderzocht.  

 
 
3. Verslag vergadering d.d. 11 september 2023 
Over het verslag zijn geen inhoudelijke opmerkingen. De actiepunten lijst wordt opgeschoond: 

2021-07/03 Grip op samenwerking:  
dashboard gemeenteraden wordt met wijziging GR GGD opgepakt (bij actieve informatieplicht). 
Verder heeft GGD contact over de Achterhoek-monitor en het Datalab Go Achterhoekse 
gemeenten (ook via het dataproject GERDA). 
2023-07/05  Voorstel voor algemene reserve:  
zie agendapunt 6 
2023-09/01 Terugkoppeling ontwikkeling IZA/GALA:  
zie ingekomen stukken en mededelingen 

zie ingekomen stukken en mededelingen. 
2023-09/03  AB informeren over afspraken taakverdeling en vervanging DB:  
is gebeurd (mail 17 okt. 2023) 
2023-09/05 Meedenken over zorgen gastouders over het gebruik van speeltoestellen 
is besproken met Nunspeet 

 
 
Het AB stelt het verslag ongewijzigd vast. 
 

 
 
4. Ingekomen stukken en mededelingen  
a. De raad van Epe heeft op 14 september Gert van den Berg (CU) benoemd tot wethouder. Hij is 

opvolger van Lia de Waard, met o.a. de portefeuille publieke gezondheid.  
 
b. Marianne Besselink stopt per 1 januari 2024 als burgemeester van Bronckhorst. Hiermee stopt zij 

De Gemeenschappelijke regeling GGD NOG bepaalt dat het AB GGD een lid van het DB 
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Veiligheidsregio NOG kan benoemen tot lid van het DB GGD. De benoeming is van kracht na 
akkoord van het DB van de Veiligheidsregio. De komende maanden bespreekt het DB VNOG de 
portefeuilleverdeling. Mevrouw A.H. Bronsvoort (burgemeester Oost Gelre) neemt de 
portefeuille GHOR waar. 
 

c. AB-lid Wim Wassink heeft op 26 september 2023 zijn functie als wethouder van Winterswijk per 
direct neergelegd. De raad heeft op 2 november 2023 S.G.P. (Sylvia) Fleuren uit Groesbeek als 
opvolger benoemd.  

 
d. Het vergaderschema 2024 voor het algemeen bestuur is vanwege planningsproblemen 

aangepast voor de AB-vergaderingen in februari en november. De AB-vergaderingen vinden 
plaats op:  

woensdag 28 februari  15.00 uur 
donderdag 4 april  14.15 uur 
donderdag 11 juli  14.15 uur 
donderdag 12 september 14.15 uur 
woensdag 20 november 15.00 uur 

 
e. Het dagelijks bestuur heeft in de nieuwe samenstelling de portefeuilleverdeling en onderlinge 

17 oktober 2023. 
 
f.

najaar de focus leggen op het verder ontwikkelen van de operationele samenwerking en het 
oplossen van eventuele operationele knelpunten.  

Medische Arrestanten Zorg. Eind oktober 2023 heeft de Politie de aanbestedingsprocedure 

bereiden met ondersteuning van een aanbestedingsadviseur de inschrijving voor op het perceel 
van de politie-eenheid Oost-Nederland. De Politie heeft de afronding van de aanbesteding 
gepland in juni 2024.  

 
g. De massaclaim-procedure voor de datadiefstal uit de covid-systemen begin 2021 is op 5 juli 2023 

formeel van start gegaan. Stichting ICAM heeft de dagvaarding bij de rechtbank aangebracht en 
een akte overlegging met alle producties in het geding gebracht. Alle gedaagde partijen (o.a. 

oktober 2023 ingediend bij de rechtbank. GGD GHOR Nederland en de gezamenlijke advocaat 

om inbreng. 

verband met ICAM-claim vergoedt op basis van de covid-meerkostenregeling. Deze kosten 
gelden als uitvoeringskosten van eenzijdige opdrachten van de Minister van VWS aan de 
voorzitters van de veiligheidsregio's. Overigens zijn de kosten tot nu toe nog beperkt. Het gaat 
om de inzet van uren voor de procedure Wet openbaarheid bestuur/Wet open overheid en het 
begeleiden van de claimprocedure. Verzekeraar Centraal Beheer vergoedt de kosten van de 
ingeschakelde advocaat.  

 
h. Informatie-uitwisseling IZA/GALA in regio NOG:  

elkaar informeren over de aanpak van IZA en GALA, om van elkaar te leren en met het oog op de 
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inzet van GGD NOG. In de AB-vergadering van 11 september 2023 is gesproken over een format 
voor deze uitwisseling. De voorbereiding hiervan door de GGD en de ambtenaren publieke 
gezondheid loopt nog; dit wordt nog opgepakt. Met name de mandaat-houdende gemeenten 
kunnen hierin een rol spelen. 

regiobeelden en regioplannen, vooral door het leveren van data. Interessant is hoe deze plannen 

ketenaanpakken, met maatwerk per subregio. Het is goed om ook hier van elkaar te leren. 
Daarnaast geeft mevrouw Baardman aan dat de GGD de GALA-SPUK14 middelen die gemeenten 
ontvangen van het Rijk voor versterking van de kennisfunctie van de GGD, inzet voor extra 
activiteiten voor informatiegestuurd werken. Dit is in lijn met het programma GGD NOG Robuust 
en de Bestuursagenda 2023-2027.  
 
De heer Wikkerink wil graag kijken naar de ROAZ-plannen, omdat de gemeenten hierbij te weinig 
worden betrokken. 
Mevrouw Baardman merkt op dat ook de zorgaanbieders een opdracht hebben bij IZA/GALA. Zij 
wil vanuit de GHOR in 2024 een gezamenlijk overleg met burgmeesters en wethouders 
organiseren om de ROAZ-plannen en regioplannen te bespreken. De ROAZ-plannen moeten per 

elkaar bijten.  
 
Aanvullende mededelingen in de vergadering: 
i. Mevrouw Baardman deelt mee dat als per 1 januari 2024 de Omgevingswet in werking treedt, dit 

voor de GGD betekent dat gemeenten advies kunnen vragen over gezondheidsaspecten van 
ruimtelijke initiatieven. De GGD bereidt zich hierop voor. In november 2022 heeft het AB 
kennisgenomen van het financieel arrangement, waarbij elke gemeente een urenbudget van 24 
uur basisdienstverlening uit de inwonerbijdrage heeft. Opdrachten hierboven zijn plustaken met 
bijbehorende financiering. 

zich mee, maar de organisatie treft voorbereidingen voor een eventuele opschaling. 
 
j. Mevrouw Baardman licht toe dat de GGD bij de infectieziektebestrijding de afgelopen maanden 

een mooi team heeft opgebouwd. De Inspectie Gezondheidszorg en Jeugd heeft vastgesteld dat 
GGD NOG resultaten boekt bij de verbetering van de infectieziektebestrijding en spreekt haar 
vertrouwen uit in de aanpak.  

 
k.

gemeenten en provincies op om samen te werken aan gezonde lucht. De rapportage geeft inzicht 
in de gezondheidseffecten van luchtverontreiniging, de belangrijkste bronnen van luchtveront-
reiniging en de trends. Op 16 november zijn de Gelderse wethouders omgevingsbeleid in een 

rapportage op 29 november 2023 per mail ontvangen.  
 

l. Mevrouw Baardman geeft aan dat de afgelopen zomer gestarte pilot met vier werkgebieden 
voor forensische geneeskunde in de regio Oost tot resultaten leidt. Er is geen code zwart meer 
geweest en bij de betrokken medewerkers ontstaat steeds meer steun voor de veranderingen.  

 
m. Mevrouw Prins wijst op een presentatie van VWS in de Bestuurlijke adviescommissie Publieke 

gezondheid (overleg van GGD-voorzitters) over pandemische paraatheid en aanpassing van de 
Wet publieke gezondheid. De minister van VWS krijgt een sterkere sturende rol bij 
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middelen, maar op vragen over de toereikendheid hiervan kwam geen duidelijk antwoord. Nieuw 

en niet via de gemeenten.  
 

 
Het AB besluit: 

bij b. de nieuwe portefeuilleverdeling in DB VNOG af te wachten; 
bij h. de afspraak te bevestigen om elkaar te informeren over de ontwikkelingen rond IZA/GALA 

kennis te nemen van de ingekomen stukken en mededelingen a., c. t/m g en i. t/m m. 
 

 
 
5. Managementletter 2023 
Mevrouw Goodin vraagt waarom de accountant de indruk heeft dat de GGD-organisatie nog niet 
goed voorbereid is op de nieuwe rechtmatigheidsverantwoording. 
De heer Schwebke zegt dat hij deze indruk niet deelt en dit aan de accountant heeft voorgelegd. De 
accountant verklaarde dat deze opmerking vooral was bedoeld om de GGD scherp te houden. 
 
De heer Schwebke zegt dat de auditcommissie uit het AB geen lid uit de Achterhoek meer heeft na 
het vertrek van mevrouw Ankersmit.  
De heer Bennink is bereid toe te treden tot de auditcommissie  
 
De heer Van Ommen vraagt naar de aanbeveling van de accountant (p. 18) over de verklaring die het 
samenwerkingsverband HSC aan GGD NOG zou moeten verstrekken voor de dienstverlening voor 
informatietechnologie. 
De heer Schwebke licht toe dat naar zijn mening de verklaring van HSC op basis van de NEN-norm 
7510 voldoende zou moeten zijn. Hij gaat met de betrokkenen om tafel om na te gaan of de 
verklaring die de accountant noemt, de ISEA 3402 type 2 verklaring, andere of meer informatie biedt. 
 

 
Het AB besluit: 
1. kennis te nemen van de concept-Managementletter 2023 en de daarin opgenomen 

aandachtspunten; 
2.

bestuur.  
 

 
 
6. Algemene reserve GGD NOG 
Mevrouw Timmer licht toe dat bij de vaststelling van de Jaarrekening 2022 een deel van de algemene 
reserve is ingezet. Daarbij is besproken dat de algemene reserve later weer moet worden aangevuld. 

na vaststelling van de jaarrekening 2023 te beslissen over aanvulling van de algemene reserve. De 
ambtenaren publieke gezondheid hebben vragen bij het verloop van dit proces.  
 
De heer Wormskamp zegt dat hij als lid van de auditcommissie betrokken was bij de jaarrekening 
2022 Toen gaf de accountant aan dat er geen acuut probleem was met een lager weerstands-
vermogen. Hij is verbaasd dat de accountant nu alsnog adviseert om de reserve aan te vullen. Hij 
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bepleit een derde optie, namelijk de reserve niet aan te vullen en de directie van de GGD op te 
roepen om efficiencyvoordelen te zoeken. Bijkomend argument is dat gemeenten in deze tijd van alle 
kanten te maken hebben met hoge indexeringen van bijdragen en subsidies.  
De heer Bennink sluit zich hierbij aan. In het voorjaar was er een ander beeld en de accountant wijkt 

stelt voor hiernaar eerst te kijken en daarna een besluit te nemen. Als hieruit blijkt dat de algemene 
reserve moet worden aangevuld, dan heeft de heer Bennink een voorkeur voor aanvullen uit 
positieve rekeningsaldi. 
 

leggen in plaats van hiervoor een weerstandvermogen bij de GGD aan te houden. Tot slot is hij 
terughoudend als het gaat om de mogelijkheid de komende jaren efficiencyvoordelen te realiseren. 
 
De heer Krooneman wijst erop dat gemeenten hun eigen weerstandsvermogen ook aanvullen om het 
op het gewenste niveau te houden. 

gemeenschappelijke regelingen.  
Mevrouw Schepers ondersteunt de gemaakte opmerkingen en roept de GGD op om zelf te kijken 

er is nu onvoldoende onderbouwing om akkoord te gaan. 
Mevrouw Wormgoor sluit zich hierbij aan. Zij vindt het lastig uit te leggen aan de raad, die al kritisch 

 
Mevrouw Timmer benadrukt dat in de eerdere bestuurlijke discussie voor GGD NOG Robuust de 
kwetsbaarheid van de GGD-organisatie is besproken. 
 
De heer Van den Hoorn ziet een mogelijk compromis: het voorstel aanhouden en in de 
auditcommissie de risico-onderbouwing te bespreken.  
De heer Wormskamp had zijn inbreng niet bedoeld als compromis, maar kan er mee leven. 
 
Mevrouw Timmer zegt dat het voorliggende voorstel als procesvoorstel is bedoeld. Daaraan kan 
worden toegevoegd dat zij vanuit het dagelijks bestuur met de auditcommissie bespreekt hoe het 
probleem rond de algemene reserve kan worden opgelost. Daarbij neemt zij de opmerkingen vanuit 
het algemeen bestuur mee. In april komt het dagelijks bestuur hierop terug in het algemeen bestuur.  
 

 
Het AB besluit: 
1. het dagelijks bestuur te verzoeken de gewenste weerstandcapaciteit en de aanvulling van de 

algemene reserve met de auditcommissie te bespreken; 
2. na vaststelling van de jaarrekening 2023 dit onderwerp opnieuw te bespreken. 
 

 
 
7. 2e Bestuursrapportage en 6e begrotingswijziging 2023 
De heer Van Ommen vraagt waarom de vervanging van laptops in deze begrotingswijziging voor 2023 
en die van 2024 is opgenomen.  
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De heer Bennink uit zijn zorg over het hoge ziekteverzuim. 
Mevrouw Baardman bevestigt dat dit een punt van zorg is. De GGD werkt aan het terugdringen van 
het verzuim. Intern wordt het HR-team opnieuw ingericht. Het MT heeft met de arbodienst een 
analyse van het ziekteverzuim en verbetermaatregelen besproken. Het hoge verzuim betekent ook 
dat de medewerkers die doorwerken moeten worden beschermd tegen een hogere werkdruk. 
De heer Schwebke vult aan dat bij vervanging voor ziekteverzuim vaak sprake is van inhuur tegen een 
hoger tarief. Dit vormt een financieel risico.  
 
De heer Krooneman vraagt of op de huidige arbeidsmarkt met veel schaarste een vast contract nog 
wel helpt bij het binden van medewerkers, zoals wordt gesteld.  
Mevrouw Baardman zegt dat het management wel dit signaal krijgt van medewerkers, bijvoorbeeld 
ook vanwege de woningmarkt. De GGD heeft te maken met de tegenstelling tussen de wens van 
flexibiliteit in de organisatie en het behoud van deskundigheid.  
 

 
Het AB besluit: 
1. kennis te nemen van de 2e Bestuursrapportage 2023, met als belangrijkste bevindingen: 

a. de 2e bestuursrapportage 2023 heeft een sluitend saldo; 
b. alle kosten voor de bestrijding van COVID-19 worden vergoed door VWS; 

2. de 6e begrotingswijziging 2023 vast te stellen; 
3. extra kredieten beschikbaar te stellen van  60.000 tot een totaalbedrag van  540.000 voor 

het doen van investeringen in 2023. Dit heeft geen invloed op de kosten.   
 

 
 
8. 1e Begrotingswijziging 2024 (n.a.v. Productraming) 
Bij 2.1 in de adviesnotitie wordt 2024 bedoeld in plaats van 2023. 
 

 
Het AB besluit: 
1. de 1e begrotingswijziging van de begroting 2024 vast te stellen; 
2. kredieten beschikbaar te stellen tot een totaalbedrag van  435.000 voor het doen van 

investeringen in 2024.  
 

 
 
9. Normenkader 2024 
 

 
Het AB besluit het Normenkader rechtmatigheid 2024 vast te stellen. 
 

 
 
10. Uitgangspunten begroting 2025 
Mevrouw Schepers wil graag ontstane verwarring oplossen. Eerder is besloten de uitgangspunten-
nota niet aan de raden voor te leggen voor een zienswijze, maar bij de wijziging van de gemeen-
schappelijke regeling voor de GGD wordt voorgesteld dit wel weer te doen. Die wijziging treedt 
echter pas volgend jaar in werking. 
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Mevrouw Baardman licht toe dat het algemeen bestuur inderdaad heeft besloten om terug te komen 
op het eerdere besluit om de uitgangspuntennota niet aan de raden voor te leggen. Nu wordt vooruit 
gelopen op de wijziging van de GR.  
 
Mevrouw Goodin vraagt of de uitgangspuntennota niet concreter kan worden. Raadsleden hebben 
behoefte aan behapbare informatie.  
De heer Nijland licht toe dat de GGD het belangrijk vindt om de raden te informeren over wat de 
GGD doet voor de inwoners van hun gemeenten. De uitgangspuntennota is daarvoor echter niet de 
juiste plek: deze nota gaat over de algemene kaders voor de volgende begroting.  
De heer Van Ommen zegt dat de raad wel behoefte heeft aan concrete informatie. 
Mevrouw Baardman geeft aan dat zij gisteren bij een bezoek aan de raad van Elburg merkte dat het 
zoeken is naar het gewenste detailniveau. 
De heer Thasing licht toe dat de GGD in januari 2024 een online producten- en dienstencatalogus 
presenteert. Dit moet een grote stap zijn in het beter informeren van gemeenten over wat de GGD 
doet. In de loop van de tijd wil de GGD meer informatie over de producten en diensten toevoegen 
aan de catalogus. 
Mevrouw Prins verzoekt om ook met de raden te communiceren over de online producten- en 
dienstencatalogus van de GGD. Vanuit het algemeen bestuur wordt dit ondersteund.  
 

 
Het AB besluit kennis te nemen van de Uitgangspuntennota 2025 met als belangrijkste punten: 
a. een schets van relevante beleidsmatige ontwikkelingen voornamelijk rond nieuwkomers, 

infectieziektebestrijding, vaccinatiecentrum en forensische geneeskunde,  
b. verhoging van de kosten vanwege de invoering van functiewaarderingssystematiek HR21, en 
c. indexering van de inwonerbijdrage 2025 met 7,25%.  
 

 
 
11.
 

 

opgenomen aanbevelingen  
 

 
 
12. 7e Wijziging gemeenschappelijke regeling GGD NOG 
De heer Nijland hoopt dat de AB-leden met dit voorstel uit de voeten kunnen in hun gemeenteraad. 
Mevrouw Prins zegt dat de raad van Apeldoorn een gemeenschappelijke raadsadviescommissie wil 
instellen voor de Veiligheidsregio NOG, en later mogelijk ook voor GGD NOG. 
De heer Bennink vraagt of het een probleem is dat de wettelijke termijn van 1 juli 2024 niet wordt 
gehaald.  

pelijke regeling formeel iets later ingaat. Vereist is dat ten minste tweederde van de 22 colleges 
instemt met de wijziging.  
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Het AB besluit: 
1. kennis te nemen van de zienswijzen die de gemeenteraden hebben uitgebracht op het eerste 

ontwerpbesluit voor de 7e wijziging van de gemeenschappelijke regeling GGD NOG; 
2. in te stemmen met de reacties van het dagelijks bestuur op de zienswijzen, waaronder als 

belangrijkste aanpassingen van het oorspronkelijke ontwerpbesluit: 
a. de mogelijkheid voor raden om een zienswijze in te dienen op de uitgangspunten voor de 

begroting; 
b.

zienswijze kan voorleggen aan raden; 
c. een aanscherping van de actieve informatieplicht van GGD-bestuur naar raden; 
d. een verduidelijking van de bepaling over evaluatie; 

3. de ontwikkelingen rond een mogelijke gemeenschappelijke adviescommissie van raadsleden 
voor de GGD te volgen en als de raden en de raadsgriffiers met initiatieven hiertoe komen, 
hieraan actief mee te werken; 

4. in te stemmen met het toevoegen aan de gemeenschappelijke regeling van forensische 
geneeskunde als een door GGD NOG te behartigen belang; 

5. het aangepaste ontwerpbesluit vast te stellen en in te stemmen met het verzoek aan de 
colleges om hierover voor 1 mei 2024 te besluiten.   

 
 
 
13. Rondvraag en sluiting 

presenteren van hun inspanningen rond IZA/GALA GGD. 
Mevrouw Prins vindt dit, zoals eerder besproken, een goede suggestie.  
 
De heer Van Ommen heeft als wethouder onderwijs berichten gekregen dat de les Veerkracht in 
groep 7 van de basisscholen niet doorging.  
Mevrouw Baardman zegt toe na te gaan wat hiervan de reden is. 
 
Mevrouw Prins sluit de vergadering.  
 
 
Actiepuntenlijst 
 
Nr. Onderwerp Wie Gereed 

2023-09/01 Terugkoppeling ontwikkeling IZA/GALA vanuit GGD/gemeenten 30 nov. 2023 

2023-11/01 gewenste weerstandcapaciteit en de 
aanvulling algemene reserve: 

met auditcommissie bespreken; 
na vaststelling jaarrekening 2023 opnieuw 
bespreken. 

DB 4 april 2024 

2023-11/02 met raden communiceren over online 
producten- en dienstencatalogus GGD 

GGD jan. 2024 

2023-11/03 Reden nagaan van het niet-doorgaan les 
Veerkracht groep 7 basisscholen in Heerde en 
hierover dhr. Van Ommen informeren  

GGD z.s.m.  
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Aldus vastgesteld in de openbare vergadering van het algemeen bestuur van GGD Noord- en Oost-
Gelderland op 28 februari 2024,  
 
 
 
 
 
 

   
namens de directeur, 
de directiesecretaris,     de voorzitter. 
 
 
 
 
 
 
 
 

thn/20231214 


